
Medlem af Folketinget Per Clausen (EL) har den 27. juli 2009 stillet følgende spørgs-
mål nr. S 2698 til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.

Spørgsmål S 2698:
’Mener ministeren, at udviklingen i forbruget af Regenon tyder på, at dette middel kun 
benyttes til behandling af stærkt overvægtige?”

Svar:
Jeg kan henvise til mit svar af 15. juli 2009 på spørgsmål nr. S 2606 og mit svar af d.d. 
på spørgsmål nr. S 2699.

Som jeg har oplyst, er Regenon receptpligtigt, og forbruget hviler derfor på en lægelig 
vurdering af den enkelte patients behov for medicinsk behandling mod kraftig over-
vægt. 
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